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VERSLAG  
VERGADERING COMMISSIE 2  

van dinsdag 15 februari 2011 om 19:30 uur 

 
Aanwezig: Der Kinderen Annemie - commissievoorzitter 
Gladiné Pierre, Debondt Luc, Bax Bas, Otten Toon, Decoster Renaat, Langman Deborah - raadsleden 
Van de Poel Katrien - schepen 
Reniers Peter - raadslid 
Van Rompuy Jan - commissiesecretaris 
Verontschuldigd: Peeters Wim, Cabanier Bart - raadsleden 
Maes Suzy - schepen 
 
Waren eveneens aanwezig 
Paul Meeus – raadslid in vervanging van Wim Peeters, 
Greet Bockx – raadslid in vervanging van Bart Cabanier, 
Ben Verdick – Communicatieambtenaar, 
Iréne van de Ven – buurt en wijk, 
Jan Verheyen – stadsTV. 
 
Welkom 
Voorzitter Annemie Der Kinderen heet iedereen welkom. 
Paul Meeus vraagt vooraleer de agendapunten te behandelen het woord. 
Hij stelt vast dat het punt met betrekking tot de restauratiedossiers van de kerkraden en de 
gesprekken met het Centraal Kerkbestuur ook nu weer niet geagendeerd zijn. 
Hij is hier vragende partij en in het najaar werd door Schepen Suzy Maes beloofd dat dit punt in 
het voorjaar zeker zou besproken worden. 
Bij navraag werd hem meegedeeld dat het dossier nog niet klaar zou zijn. Nochtans kon Paul 
Meeus in de notulen van het schepencollege van 7 februari lezen dat het dossier werd 
behandeld. 
Hij kan met dergelijke werkwijze niet lachen en stelt vast dat het dossier wel klaar was. Was 
men het dan vergeten of wil men niet beslissen? 
Schepen Suzy Maes is verontschuldigd wegens ziekte en kan dus ook niet reageren. 
Luc Debondt stelt voor om het punt volgende maand op de commissie te agenderen. 
Paul Meeus reageert hierop dat hij niet zolang zal wachten en hierover vermoedelijk een vraag 
zal stellen op de eerstvolgende gemeenteraad. 
 
Goedkeuring verslag vorige vergadering 
Het verslag van de vorige vergadering wordt goedgekeurd. 
 
Toelagereglement buurt en wijk 
Aan de hand van een ppt (zie bijlage) geeft Iréne van de Ven toelichting bij dit punt. 
Peter Reniers vraagt of de buurten hierover aangeschreven worden. 

De buurten krijgen hiervan inderdaad een schrijven. 
Bas Bax vraagt of er een collectieve verzekering BA bestaat voor de wijkwerkingen. 

Deze bestaat niet. Het is vrij moeilijk te omschrijven aangezien niet elke buurt dezelfde 
activiteiten inricht en het is vrij duur. Elke buurt zorgt voor een eigen verzekering. 
Schepen Katrien Van de Poel deelt mee dat voor de Open Stratendag door de Stad wel 
een collectieve verzekering wordt afgesloten. Het gaat hier dan over eenzelfde activiteit 
voor alle buurtwerken op dezelfde dag. 

 
Digitext 
Aan de hand van een ppt (zie bijlage) geeft Ben Verdick uitleg bij dit punt. 
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Paul Meeus vraagt of dit enkel met een digitale TV kan bekeken worden. 
Dit is inderdaad. Waar het vroeger enkel voor Telenet-klanten kon, kan het nu ook voor 
Belgacom-klanten. 

Paul Meeus vraagt zich af of het niet beter is om deze info te verwerken in een hoogst 
technologische website zodat er geen dubbel werk ontstaat. 

Bedoeling is dat de data maar één maal wordt aangemaakt en zowel via de website als 
digitale TV kan verspreid worden. 

Greet Bockx vraagt welk percentage van de bevolking dit gaat bekijken. 
Hierop is geen cijfer te plakken. Bedoeling is om zoveel mogelijk mensen te bereiken. 

Toon Otten is van mening dat de website het meest toegankelijke medium is op dit ogenblik. 
Info via digitext is eerder een gelimiteerde kopie van de website. Hij is van oordeel dat in de 
nabije toekomst er heel wat andere mogelijkheden zullen zijn en het misschien zinvoller is om 
meer te investeren in de nieuwe website en eventueel zelf TV te maken. Toon Otten is tevens 
van oordeel dat mensen die hun TV gebruiken voor digitext ook meestal goed overweg kunnen 
met een pc en dus ook via de website de nodige info bekomen. 

Niet iedereen deelt deze mening. Er zijn nog steeds een aantal mensen die enkel info 
zoeken via hun TV en meer bepaald de regionale zenders; 
De investering in digitext is zeer beperkt en de data is reeds aanwezig voor de website. 

Paul Meeus waarschuwt om op korte termijn te kijken. Men moet vermijden om dingen te doen 
die nu zinvol lijken maar eigenlijk al bijna voorbijgestreefd zijn. 
Toon Otten is ook van oordeel dat digitext geen nieuw medium is en eerder al achterhaald is. 
Men kan volgens hem beter tijd en energie steken in de integratie van TV en website dan te 
investeren in een technologie die weldra zal verdwijnen. 
Renaat Decoster is van mening dat men tevens moet trachten de kloof te dichten tussen 
website gebruikers en niet gebruikers. 
Peter Reniers komt er niet toe om naar de regionale TV-zenders te kijken en vloet zich daar 
ook niet door aangesproken. Hij stelt vast dat iedereen daar een keuze zal in maken. 
Luc Debondt is van mening dat men zoveel mogelijk de zaken zal moeten integreren en 
ondertussen er moet over waken dat iedereen kan bediend worden. Hij stelt voor om op 
regelmatige basis na te gaan wat de resultaten zijn. 
 
Evaluatie Stads-TV 
Aan de hand van een overzicht (zie ppt in bijlage) geeft Jan Verheyen een overzicht van de 
onderwerpen gedurende het jaar 2011. 
Paul Meeus is van mening dat StadsTV een audiovisuele vorm van het beleid is en is eerder 
voorstander van een StadsTV met als uitgangspunt: wat is interessant voor de mensen. Hij 
deelt mee nog nooit een uitzending van StadsTV te hebben gezien maar is van oordeel dat de 
meeste uitzendingen thema’s zijn die het beleid ondersteunen en soms de burger minder 
aanspreekt. 
De uitzending over het woonzorgcentrum lijkt hem wel een goed idee voor StadsTV. Het is een 
project dat tot stand kwam dankzij de steun van alle partijen. Paul Meeus vraagt zich af 
waarom dit niet tot uiting komt in de uitzending en waarom bijvoorbeeld de oppositie ook eens 
aan het woord zou kunnen komen. Hij is van mening dat enkel het beleid aan bod komt en 
StadsTV een beleidsTV is. 

Bij de start van StadsTV werd afgesproken dat geen politiekers in beeld zouden 
gebracht worden. 

Paul Meeus gaat verder met te zeggen dat wanneer het goed is hij dit ook zegt. Het onderwerp 
rond het woonzorgcentrum is een goed idee maar zou volgens hem nog sterker naar voor 
komen wanneer beleid en oppositie samen naar voor zouden gebracht worden. Hij stelt vast 
dat ¾ van wat het beleid voorstelt ook door de oppositie wordt goedgekeurd. Maar daar wordt 
nooit iets van gezegd. StadsTV is volgens hem de stem van het beleid en het “samen tot stand 
komen” komt nooit aan bod. 
Paul Meeus stelt verder vast dat StadsTV gelinkt is aan RTV. Hij vraagt zich af of de Stad niet 
voldoende middelen heeft om dit zelf te doen. 

TV maken is moeilijker dan op het eerste zicht lijkt en is eerder iets voor professionelen. 
Het uitzenden van TV is ook iets wat de Stad zelf niet kan. 
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Paul Meeus vraagt of het niet mogelijk is om video-journalisten in te huren om zo kosten te 
besparen. 

Jan Verheyen is van mening dat dit niet aangewezen is. Een journalist kan goed zijn 
naar inhoud maar daarom niet op technisch vlak. 
Hij stelt voor de geïnteresseerden de mogelijkheid te geven het tot stand komen van 
een uitzending eens te volgen. 
Paul Meeus vindt dit een goed idee en heeft zeker interesse. 

Ben Verdick stelt voor om bijvoorbeeld op de website een Youtube-kanaal voor Turnhout te 
voorzien. 

Luc Debondt meent dat dit toch goed moet gecontroleerd worden en vraagt zich af of 
dit wel beheersbaar blijft. 

In de marge van dit onderwerp heeft Paul Meeus nog volgende vraag: StadsTV heeft een link 
met RTV waar men momenteel een serieus sociaal conflict kent. Afhankelijk van de uitspraak 
van de rechtbank kan dit positief eindigen voor de werknemers en een blammage betekenen 
voor RTV. Hoe staat het college hierover om in de toekomst eventueel nog samen te werken. 

Schepen Katrien Van de Poel stelt vast dat er momenteel nog geen enkele uitspraak is 
en de vraag van Paul Meeus zal meenemen naar het college. 

 
Communicatie Grote Markt 
Aan de hand van een ppt (zie bijlage) geeft Ben Verdick toelichting bij dit punt. 
Renaat Decoster vraagt of het mogelijk is om de zone waar een bewonersbrief wordt gepost uit 
te breiden. 
Luc Debondt stelt voor om eens na te gaan of het mogelijk is om foldertjes te voorzien bij de 
panelen op de hoeken van de Markt die de werken aankondigen en bv. in parkeergarages. 
 
Punten agenda gemeenteraad 
Er zijn geen punten voor dit onderwerp. 
 
 
Uit het college 
Er zijn geen punten met betrekking tot deze commissie. 
 
Varia 
Er werden geen variapunten aangebracht. 
 
 
Jan Van Rompuy   
commissiesecretaris  
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Vergadering Commissie 2Vergadering Commissie 2

dinsdagdinsdag

15 februari 201115 februari 2011

Agenda Agenda 

- Goedkeuring verslag vorige vergadering

- Toelagereglement buurt en wijk

- Digitext

- Evaluatie Stads-TV

- Communicatie Grote Markt

- Punten agenda gemeenteraad

- Uit het college

- Varia

Toelage buurt en wijk

Commissie 2

Dinsdag 15 februari 2011

Toelage buurt en wijk
Verdeling

algemene toelage toelage drukwerk

- Verzekeringen - buurtkrantje

- Huur lokalen - affiches

- Aankoop materiaal - …

- …

Toelage buurt en wijk
Verdeling

Algemene toelage 

15 000 euro

• Vast bedrag van 300 euro per buurtwerk

• Variabel bedrag: aantal inwoners per buurt

Toelage buurt en wijk
Verdeling

Toelage drukwerk

8 000 euro

• Aantal brievenbussen per buurt
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Toelage buurt en wijk
Criteria

Jaarlijks op de buurtraad

→ criteria worden besproken en eventueel gewijzigd

→ geen wijzigingen ten opzichte van 2010

Toelage buurt en wijk

Criteria

Algemene toelage
• Betrokkenheid bij de buurt: activiteiten, informeren …

• Open instelling

• Solidair met andere buurten

• Algemene vergadering

• Uitgeven van buurtkrantje

• Extra inspanning voor groepen met minder kansen

• Betrokkenheid bij beleid:
– Buurtraad 

– Communicatieraad

Toelage buurt en wijk
Criteria

Toelage drukwerk
• Bij Dienstencompagnie: per buurtwerk – overzicht

• 2 buurtkrantjes per jaar

– Aankondigingen activiteiten

– Buurtnieuwtjes

– Projecten met effect op de buurt

– …

Toelage buurt en wijk

2010: 25 buurten dienden dossier in

2011: indienen kan tot vrijdag 11 maart

Digitext deel van onze mediamix De rode knop (of extra) naar menu
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Navigatiepagina Navigatie voor Turnhout

STADSTV

.

.

- Video met actueel/vroeger/stadsTV

- Beeldenpagina met 

reportages/vroeger

- Tekstpagina met nuttige info

- Wat weet je nog van vroeger uit je 

buurt?

- 2012 programma

- enzovoort

iVOD of videofragmenten
filmpjes: nieuwe, oude, stadsTV, RTVnieuws, 

STADSTV

.

.

Actueel

Vroeger

StadsTV

Beeldenpagina

STADSTV

.

.

Tekstpagina: 

openingsuren/afvalkalender/….

STADSTV

.

.

Stad Turnhout

Telefoon

E-mail

Dringende hulp

2012 op 20-12-2012 

STADSTV

.

.

Artur tuurt over de muur

Watertoren vandaag met….

Open Doek brengt….

Nieuwe Stripmuur

Het Gevolg speelt op Tielenheide…
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Wat nog?

• Artikelenpagina: vijf producten aanbieden

• Poll of quiz met vijf antwoorden en 

schiftingsvraag 

• Feeds: automatische pagina’s uit website,…

• Soccer feed: voetbaluitslagen

• Nieuw: Digicat: cfr Dessel: eigen filmmateriaal

• Nieuw: ImmoTV

• Jobs van VDAB via weblink

PLANNING STADSTV TURNHOUT 2011 – ZESDE JAARGANG AFLEV. 175 -207

Communicatie Grote Markt

• Wat: Minderhinder maatregelen = product 

• Wie: doelgroepen

• Wanneer en hoe (algemeen en per fase )
– Werken (algemeen)

– Fases en zonering 
(algemeen/handel/leveringen/bewoners)

– Omleiding, personen handicap, laden en lossen 
(bezoekers/doelgroepen/handel)

– De Lijnbussen (bezoekers/scholieren)

– Vragen/klachten (bewoners/handelaars)

Informatie 

• Informatie naar 
bijzondere doelgroepen 
(scholen en organisaties) 
wordt opgezet (PPT-
direct)

• Voor de aanvang van 
iedere fase posten we 
een nieuwe 
Bewonersbrief op ruime 
schaal (1100 en digitaal)

• De toegankelijkheid van 
de garages op de markt 
loopt via een bericht van 
de aannemer 

Informatie

Daarnaast houden we de 
mensen op de hoogte via: 

• Website van de stad 
Turnhout: www.turnhout.be
bij Grote Markt, Turnhout 
werkt en homepage

• Infoborden aan de hoeken 
van de Grote Markt per fase 

• Streekkranten voor de regio

• Lichtkranten

• www.delijn.be (ivm
gewijzigde lijnvoering) 

• Stadskrant – stadsTV - ….
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Vragen/klachten

• Speciaal e-mailadres: 

werkengrotemarkt@turnhout.

be met cascade 

• Brievenbus aan de werfkeet 

op de Grote Markt 

(naam/adres)

• Direct antwoord of na 

werfvergadering

• FAQ verzamelen en 

klaarzetten

Punten agenda gemeenteraadPunten agenda gemeenteraad

- …

Uit Uit het collegehet college

Er zijn geen punten mbt deze commissie

VariaVaria

…


